
Bestyrelsesmøde den 4. september 2024, kl. 18.30

Til stede: Rasmus Jørgensen, Henrik Andersen, Birgit Jensen, Lisabeth Celpi, Helle Dernoff,
Heidi Saxtoft

Fraværende: Gefion Bentsdatter

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt med rettelser – tilføjet Pkt. 8 ”Næste bestyrelsesmøde”

2. Godkendelse af referat af 25.juni 2024
Godkendt

3. Nosework-overbygning den 8. september 2024
a) Demohunde (6 stk. formiddag + 6 stk. eftermiddag)
Ønske om antal ”demohunde” er blevet udvidet til 8 stk. både formiddag og eftermiddag.
Det har været muligt at få 7 stk. (hvalpe-/unghunde) til at møde op om formiddagen og
7 stk. (voksne hunde) om eftermiddagen.

b) Forplejning, hjælpere på dagen
Lisabeth har fået tilsagn om den hjælp, hun har behov for.

c) Andet
Intet

4. Instruktør-/holdstatus
a) Omplacering af hf’ere fra C1 til andre C-hold
Der er tale om 6 hundeførere, som skal flyttes ud på andre hold, når vi går over til
weekendtræning. Helle har mulighed for at modtage 3 nye hundeførere, Hanne kan
modtage 1-3. Helle taler med de pågældende hundeførere.

b) Særlige punkter til instruktørmødet den 10. september 2024
Det er stadigvæk usikkert om alle betaler for kaffe/te, sodavand/cocio hver gang, der er
træning. Der skal betales hver gang. Det er ikke en mulighed at have et ”skufferegnskab”
og betale ind imellem.



Der skal være fokus på larm fra gøende hunde, når de står afbundet ved pindene eller
under træning på pladsen.

c) Andet
Intet

5. Revidering af ansvars- og arbejdsområder – ”Arbejdsopgaver 2018”
Dokumentet ”Arbejdsopgaver2018” blev gennemgået og revideret. Dokumentet udsendes
til bestyrelsen til gennemsyn for evt. ændringer/tilføjelser.

6. Nøglepolitik
a) Hvad skal politikken være?
Politikken skal bl.a. indeholde retningslinjer for hvem og hvornår, man kan modtage en
nøgle

b) Udarbejdelse af udkast til ”retningslinjedokument”
Birgit udarbejder udkast til ”retningslinjer” og sender til bestyrelsen til kommentering.

7. Gensidig orientering
Bestyrelsen har modtaget invitation til Frivillig Fredag den 27. september. Invitationen
slås op på Træner/bestyrelsessiden
Henrik bestiller græsslåning.
Der opsættes ikke opvaskemaskine op i køkkenet. Det vil blive for omfattende at
installere. Og det fungerer fint med opvask af krus på holdene
Der må ikke anvendes plastickrus til holdene. De krus, der er i materialehuset, er til brug
ved konkurrencer og andre arrangementer.
Der er Kredsrådsmøde den 25. september 2024 om bl.a. klubbernes ønsker til
konkurrencer.

8. Næste bestyrelsesmøde
Onsdag den 20. november 2024, kl. 18.30

9. Eventuelt
Bestyrelsen vil gerne arbejde for at udvikle IGP-holdet


